

October 31st 2017

Canadian Radio-television and
Telecommunications Commission
Ottawa, Ontario Canada,
K1A 0N2

**Re: Broadcasting Notice of Consultation CRTC 2017-365; Application 2017-0586-5:
Pelmorex Weather Networks (Television) Inc.**

Sir, Madam,

The Agricultural Alliance of New Brunswick represents more than 800 farmers in New Brunswick with its mission to promote a sustainable and prosperous agricultural industry as a major pillar of the provincial economy.

- 1) We strongly support the application by Pelmorex in their request for the seven year license renewal of The Weather Network and MeteoMedia and the continued mandatory distribution of these services on the basic TV service so they can continue providing this vital information to the New Brunswick rural and farm community.
- 2) Weather conditions play a key role in the effective management of farm operations. Timely and detailed weather information as provided by the Weather Network is essential to the economic wellbeing of New Brunswick Agriculture.
- 3) Access to the latest weather information is considered a basic public service to be supplied to all cable and satellite package users. The Weather Network also provides prompt information on unusual weather patterns that play a vital role in maintaining public safety. By distributing Environment Canada warnings, air quality and road conditions, The Weather Network makes a substantial contribution to general public safety.
- 4) We do not wish to request an appearance at the CRTC's public hearing since we feel the comments provided adequately express our position on The Weather Network submission.

Yours sincerely,



Mike Bouma, President
Agricultural Alliance of New Brunswick

Copy to: Kurt Eby, Director of Regulatory & Government Relations with Pelmorex Weather Networks

Le 31 octobre 2017

Conseil de la radiodiffusion et des
télécommunications canadiennes
Ottawa (Ontario)
K1A 0N2

Objet : Avis de consultation de radiodiffusion CRTC 2017-865- Pelmore Weather Networks (Television) Inc.

Monsieur, Madame,

L'Alliance agricole du Nouveau-Brunswick représente plus de 800 agriculteurs du Nouveau-Brunswick. Notre mission est de promouvoir une industrie agricole durable et prospère pour les producteurs de la province. Travaillant dans une province d'héritage bilingue, nous croyons fermement que l'information doit être fournie également et simultanément en anglais et en français.

- 1) Nous appuyons fortement la demande de Pelmorex pour le renouvellement de licence de sept ans du Weather Network et MétéoMedia et la continuation de la distribution obligatoire continue de ces services au service de télévision de base afin qu'ils puissent continuer à fournir cette information vitale au Nouveau-Brunswick et la communauté agricole.
- 2) L'information fournie par MétéoMédia et le Weather Network contribue aux intérêts économiques de notre province, car elle est essentielle pour la prise de nombreuses décisions dans le secteur agricole.
- 3) L'accès aux dernières informations météorologiques est considéré comme un service public de base devant être fourni à tous les utilisateurs de câble et satellite. MétéoMédia fournit également de l'information rapide sur les conditions météorologiques inhabituelles qui jouent un rôle essentiel dans le maintien de la sécurité publique. En diffusant les mises en garde d'Environnement Canada, la qualité de l'air et les conditions routières, le Weather Network et MétéoMédia contribuent grandement à la sécurité publique en général.
- 4) Nous ne souhaitons pas demander une comparution à l'audience publique du CRTC puisque nous estimons que les commentaires fournis expriment adéquatement notre position.

Veuillez agréer, Monsieur, Madame, l'expression de mes sentiments les meilleurs.



Mike Bouma, Président
Alliance agricole du Nouveau-Brunswick

c.c. : Kurt Eby, Directeur des réglementations et relations gouvernementales avec
Pelmorex Weather Networks